
Beste Staten- en Raadsleden, 
  
Ik kon mijn ogen niet geloven. 
  
https://www.ijmuidercourant.nl/ijmond/toekomst-extra-velser-spitspont-nog-onzeker 
  
Dan moet u dit ook even lezen. 
  
Eerst liet u de FFF zinken en nu staat de spitspont ter discussie die in het leven is geroepen 
om de luchtkwaliteit in dit zwaar belaste gebied te verbeteren? 
  
Hoe is e.e.a. te rijmen als een paar dagen eerder dit in de krant staat? 
  
https://www.ijmuidercourant.nl/nieuws/veel-zuur-na-verdeling-ongebruikte-miljoenen-
noord-holland 
  
Hoe geloofwaardig zijn al die politiek geëngageerde uitspraken dat “de luchtkwaliteit in de 
IJmond bij hen hoog op de agenda staat”?  
  
Kunt u het mij uitleggen s.v.p. 
  
Met vriendelijke groet, 
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